

LICENCE

C-0269

to extract (catch) aquatic biological resources

No. 512015010011NC

Reason to issue the licence:

Order of the Federal Agency for Fisheries No. 1020 of 17.12.2014. Federal Agency for Fishery Decree No. 13-r of 28.03.2014. Agreement on Use of Aquatic Bioresources No. 51/15149 of 30.12.2014.

Information about the user:**Albakor Prim JSC (ЗАО “Альбакор Прим”)**

Ul. Karla Marksa, 16, office 301, Yuzhno-Sakhalinsk, Sakhalin Oblast, 693020

INN 2503030527 KPP 650101001 OKATO 64401000000

Type of fishery: Industrial fishery

Conditions of extraction (catch) of aquatic biological resources (hereinafter referred to as aquatic bioresources):

Area of extraction (catch) of aquatic bioresources and/or fishing area*	Types of aquatic bioresources	Quotas (volumes) of extraction (catch) of aquatic bioresources	Implements, methods of extraction (catch) of aquatic bioresources	Timeframe of extraction (catch) of aquatic bioresources
NEAFC Barents Sea regulatory area	chionoectes opilio	1500 t	Ground stationary weirs	26.01.2015-31.12.2015

Ship Master's name and surname: Aleksandr Necvetailov (Нецветайлов Александр Владимирович)**Ship name, hull number:** SANTANA G0697

Ship type, home port, calling signal: SRTM-K, Nevelsk, UATF

Ship owner's name and location: Albakor Prim JSC

Ul. Karla Marksa 16, office 301, Yuzhno-Sakhalinsk, Sakhalin Oblast, 693020

Details of ship lease agreement: -

The mandatory condition is:

The User must observe the fishing regulations and other measures provided for in the legislation of the Russian Federation and the international agreements of the Russian Federation in the field of fishery and preservation of aquatic biological resources, comply with the requirements to environmental protection in accordance with the legislative and other regulatory enactments, report the authentic information on extraction (catch) of aquatic bioresources in accordance with the Federal Agency for Fishery BWSTA (ББТУ Росрыболовства) Decree No. 54 of 08.06.09 (in the version of the Order No. 134, of 25.12.09). Conduct fishery in accordance with the provisions of the NEAFC Scheme of Control and Enforcement and the NEAFC norms in force available at the NEAFC official website (www.neafc.org). In order to fulfil the recommendations adopted by the NEAFC for 2016, the Ship Master must receive a briefing in Barents and White Sea Territorial Administration.

*- Fishing outside of the certain ground fishery area in the NEAFC Barents Sea regulatory area specified in the NEAFC Recommendation 19:2014 is prohibited.

Date of issue 26 January 2015<signature>
(signature)**Head of Administration****Viktor Rozhnov (Рожнов Виктор Николаевич)**

<seal: FEDERAL AGENCY FOR FISHERY, FEDERAL AGENCY FOR FISHERY BARENTS AND WHITE SEA TERRITORIAL ADMINISTRATION, OGRN 1075198099795, 2>

Федеральное агентство по
рыболовству



Баренцево-Беломорское
территориальное
управление

РАЗРЕШЕНИЕ на добычу (вылов) водных биологических ресурсов

№ 512015010011NC

Основание для выдачи разрешения:

Приказ Федерального агентства по рыболовству от 17.12.2014 № 1020, Распоряжение Федерального агентства по рыболовству от 28.03.14 №13-р, Договор пользования водными биоресурсами № 51/15149 от 30.12.2014

Сведения о пользователе:

ЗАО "Альбакор Прим"

693020 Сахалинская обл., г.Южно-Сахалинск, ул. Карла Маркса, 16, оф. 301

ИНН 2503030527 КПП 650101001 ОКАТО 64401000000

Вид рыболовства: Промышленное рыболовство

Условия добычи (вылова) водных биологических ресурсов (далес-водные биоресурсы):

Район добычи (вылова) водных биоресурсов и (или) рыбопромысловый участок*	Виды водных биоресурсов	Квоты (объемы) добычи (вылова) водных биоресурсов	Орудия, способы добычи (вылова) водных биоресурсов	Сроки добычи (вылова) водных биоресурсов
Район регулирования НЕАФК в Баренцевом море	краб стригун-опилио	1500 т	Донные ставные ловушки	26.01.2015-31.12.2015

Ф.И.О. капитана судна:

Нецветайлов Александр Владимирович

Название судна, бортовой номер:

САНАНА Г0697

Тип судна, порт приписки, позывной сигнал:

СРТМ-К Невельск UATF

**Наименование и место нахождения
собственника судна:**

ЗАО "Альбакор Прим"

693020 Сахалинская обл., г.Южно-Сахалинск, ул. Карла Маркса, 16, оф. 301

реквизиты договора аренды судна:

-

Обязательным условием является:

Пользователь обязан соблюдать правила рыболовства, ограничения рыболовства и иные меры, установленные законодательством РФ и международными договорами РФ в области рыболовства и сохранения водных биологических ресурсов, выполнять требования к охране окружающей среды в соответствии с законодательными и другими нормативными правовыми актами, сообщать достоверные сведения о добыче (вылове) водных биоресурсов в соответствии с Приказом ББТУ Росрыболовства от 08.06.09. №54 (в ред. Приказа от 25.12.09. №134). Промысел вести в соответствии с положениями Схемы контроля и принуждения НЕАФК и действующими мерами НЕАФК, размещенными на официальном сайте НЕАФК (www.ncafk.org). Капитану судна, с целью выполнения рекомендаций, принятых НЕАФК на 2015 год, пройти инструктаж в Баренцево-Беломорском территориальном Управлении.

*- Запрещается осуществление рыболовства за пределами известного района донного промысла в Районе регулирования НЕАФК в Баренцевом море, указанного в Рекомендации НЕАФК 19:2014.

Дата выдачи

26 января 2015 г.



(подпись)

Руководитель управления
Рожнов Виктор Николаевич

Серия БМ № 006552